
 PROTOKÓŁ Nr VII.2015 
przebiegu   Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 
która odbyła się w dniu   14  sierpnia   2015 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 
 Sesja odbyła się w sali  obrad Urzędu Miasta przy ul. Dąbrowskiego 41, początek godzina  
14.00. 
Sesję    otworzył  Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda,   

Przewodniczący Rady  Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 
wymaganego qworum. 
W sesji uczestniczyło 13 radnych na stan Rady 15 radnych. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy na wstępie przywitał przybyłych,  Dyrektora Departamentu 
Przedsiębiorczości i Gospodarki Komunalnej Krzysztofa Sikorę, Kierownika Departamentu Ochrony 
Środowiska Urszulę Podgajną,Z-cę Przewodniczącego Rady Miasta Tomasza Sroczyńskiego,Panią 
Prezes ZWiK Beatę Jilek, Mariusza Zalewskiego Przewodniczącego Zarządu, Z-cę Przewodniczącego 
Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Panią Kierownik  Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Dyrektora KZG 
Leszka Klima, Dyrektor GBP Panią Elżbietę Januszewską, Panie  i Panów sołtysów byłych i obecnych , 
Panie i Panów radnych  Dzielnicy oraz wszystkich zebranych. 
 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 
 

2.Przedstawienie porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad jak został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 
 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 
wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych projektów uchwał w sprawach: 

1/opinii o projekcie  uchwały w sprawie uchwalenia Planu  Zrównoważonego  Rozwoju 

Publicznego Transportu Zbiorowego na lata 2015-2020 dla Miasta Zielona Góra i gmin 

ościennych, które zawarły z Miastem Zielona Góra porozumienie w sprawie wspólnej 

organizacji transportu publicznego – druk nr 49, 

2/opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Miasta Zielona Góra za I półrocze danego roku budżetowego – druk nr 50, 

3/opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ronda w Zielonej Górze – druk nr 51, 

4/opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu  usuwania azbestu i w wyrobów 

zawierających  azbest  z terenu miasta  Zielona Góra na lata 2015- 2032 – druk nr 52, 

5/zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Stary Kisielin – druk nr 53, 

6/zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Zielona Góra –druk nr 54. 

 
Projekty te  zostaną omówione w pkt.4 jako  ppkt. od Nr 2 do nr 7. 

 
Innych zmian nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad. 
1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  obrad poprzedniej  sesji.   

4. Rozpatrzenie projektów  uchwał (stanowisk) i podjęcie  uchwał (stanowisk) w sprawach: 



1/opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru  metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz opłaty za 

pojemnik-druk nr 48, 

2/opinii o projekcie  uchwały w sprawie uchwalenia Planu  Zrównoważonego  Rozwoju Publicznego 

Transportu Zbiorowego na lata 2015-2020 dla Miasta Zielona Góra i gmin ościennych, które zawarły z 

Miastem Zielona Góra porozumienie w sprawie wspólnej organizacji transportu publicznego–druk nr 

49, 

3/opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Miasta Zielona Góra za I półrocze danego roku budżetowego – druk nr 50, 

4/opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ronda w Zielonej Górze – druk nr 51, 

5/opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu  usuwania azbestu i  wyrobów 

zawierających  azbest  z terenu miasta  Zielona Góra na lata 2015- 2032 – druk nr 52, 

6/zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Stary Kisielin – druk nr 53, 

7/zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Zielona Góra –druk nr 54. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy różne. 

7.Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz ze zgłoszoną 

poprawką. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 
3.Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji 

  
Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały 

zgłoszone uwagi do treści protokołu  ostatniej   Sesji. 
Sekretarz oświadczył że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 
 
Protokół przebiegu Sesji  przy 2  głosach  wstrzymujących się.  
 
. 

4.Podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska 

 
1/ Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy  opinii o projekcie 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru  metody ustalania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz opłaty za pojemnik. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył, że  projekt uchwały  był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię  pozytywną , spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki- 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz- 

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 



Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał ,kto jest za przyjęciem uchwały. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr VII.48. 2015. 

 

2/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  następny  projekt uchwały dotyczy  opinii o projekcie  

uchwały w sprawie uchwalenia Planu  Zrównoważonego  Rozwoju Publicznego Transportu Zbiorowego 

na lata 2015-2020 dla Miasta Zielona Góra i gmin ościennych, które zawarły z Miastem Zielona Góra 

porozumienie w sprawie wspólnej organizacji transportu publicznego. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał  pozytywną opinię Komisji.  

Dyrektor Departamentu Przedsiębiorczości i Gospodarki Komunalnej, Krzysztof  Sikora krótko omówił 

ideę Planu podkreślając, że Plan będzie podstawą do złożenia wniosku o dofinansowanie wymiany 

taboru autobusowego ze spalinowego na elektryczny. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki- 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i  Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz- 

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał ,kto jest za przyjęciem uchwały. 

 

Uchwała została podjęta przy 1 głosie wstrzymującym się- uchwała  Nr VII.49. 2015. 

 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy  opinii o projekcie 

uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Zielona 

Góra za I półrocze danego roku budżetowego. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że projekt tej uchwały  był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, spytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki- 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 



Przewodniczący Komisji Infrastruktury i  Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz- 

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał ,kto jest za przyjęciem uchwały. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr VII.50.2015. 

 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy  opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania nazwy ronda w Zielonej Górze. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że projekt uchwały też   był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, czy są  uwagi do projektu uchwały. Uwag  nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Kom isji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki- 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i  Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz- 

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał ,kto jest za przyjęciem uchwały. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr VII.51. 2015. 

 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy  opinii o projekcie 

uchwały w sprawie uchwalenia Programu  usuwania azbestu i w wyrobów zawierających  azbest  z 

terenu miasta  Zielona Góra na lata 2015- 2032. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały  był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki- 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i  Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz- 

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 



Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał ,kto jest za przyjęciem uchwały. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr VII.52. 2015. 

 

Przewodniczący Zarządu Mariusz Zalewski, przekazał sołtysom informacje dotyczące składania  

wniosków o dofinansowanie usuwania azbestu.  

 

PRZERWA 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że podczas przerwy zostaną omówione dwa projekty 

uchwał, których nie zdążyliśmy omówić na wspólnym  posiedzeniu Komisji. 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny  projekt uchwały dotyczy  zmieniająca uchwałę w 

sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa 

Stary Kisielin. 

Przewodniczący Zarządu poprosił, aby projekt uchwały został przegłosowany w Komisjach. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki- 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie.. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i  Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz- 

powiedział ,że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie  jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały, po czym spytał, kto jest za przyjęciem 

uchwały. 

 

Przewodniczący Zarządu, zgłosił autopoprawkę dotyczącą pkt.5 czyli lat w jakich inwestycja będzie 

realizowana, tzn. ma być w latach 2015-2019 a nie jak jest w projekcie w roku 2015. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr VII.53. 2015. 

 

Obrady Sesji opuścił radny Krzysztof  Wołczyński. 

 

 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  ostatni  projekt uchwały dotyczy  zaopiniowania projektu 

uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie wyznaczenia aglomeracji Zielona Góra. 

Pani Prezes ZWiK Beata Jilek, na wstępie powiedziała, że pierwsza uchwała w sprawie określenia  

aglomeracji została podjęta w roku 2004, kolejna w roku 2012. W związku z połączeniem miasta i gminy 

zachodzi konieczności podjęcia „nowej uchwały określającej obszar aglomeracji”. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał czy są pytania. 

 

Radny Marek Karwacki – spytał czy włączenie dotyczy  tylko sieci wodno- kanalizacyjnej. 



 

Pani Prezes odpowiedziała że tak, aby mówić o aglomeracji na 1 km sieci musi być min.120 

mieszkańców, ale należy podkreślić, że nieprzynależność do aglomeracji nie wyklucza budowy sieci 

wodno kanalizacyjnej. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji 

odnośnie projektu uchwały.  

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żeteck i- 

powiedział, że Komisja projekt uchwały   zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie . 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i  Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz- 

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki  powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał ,kto jest za przyjęciem uchwały. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr VII.54.2015. 

 

5.Interpelacje i zapytania. 

 
1/ 
Przewodniczący Rady Dzielnicy, przypomniał aby interpelacje składać na piśmie, na Sesji będziemy 
jedynie informować, że interpelacja została złożona. 
 
Nikt z radnych nie zgłosił interpelacji. 
 

6. Sprawy  6.Sprawy różne. 
 
1/ 
Sołtys wsi Sucha, spytał co będzie dalej z wnioskami jakie zostały złożone na dofinansowanie szamb 
ekologicznych. 
Czy na Komisji  rozmawiano dzisiaj o budowie obwodnicy południowej, bo są miejsca  w których 
obwodnica będzie przebiegać ok. 200 m. od zabudowań mieszkalnych. W tej sprawie musimy podjąć 
kroki zapobiegawcze, aby nie okazało się że na zgłoszenie uwag będzie już za późno bo projekt będzie 
zatwierdzony. 
 
Przewodniczący Zarządu powiedział, ze trwają w tej sprawie publiczne konsultacje, więc każdy 
mieszkaniec może się w tej sprawie wypowiedzieć i zgłosić swoje uwagi do projektu przebiegu 
obwodnicy. 
Co do przydomowych oczyszczalni ścieków, to do 30 września można składać wnioski o 
dofinansowanie budowy szamb, co do dotychczas złożonych wniosków a jest ich 5, to środki na ten cel 
są ujęte w budżecie Miasta. Ja skontaktuje się z tymi osobami i ustalimy czy wykorzystają 
dofinansowanie w tym jeszcze roku, czy powtórzą  wniosek na kolejny rok. 
 
 
 
 



 
Na tym  o godz. 15. 40 zakończono obrady. 
 
Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 
                            Rady Dzielnicy  
……………                                         ………………….                                …………………… 
Ewa Fogiel                                       Marek Karwacki           Zenon Rabęda 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 
PROTOKÓŁ Nr  V.2015 

przebiegu   Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 
która odbyła się w dniu   8 czerwca   2015 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 
 Sesja odbyła się w sali  obrad Urzędu Miasta przy ul. Dąbrowskiego 41 , początek godzina  
15.45. 
Sesję    otworzył  Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda,   

Przewodniczący Rady  Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 
wymaganego qworum. 
W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan Rady 15 radnych. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy na wstępie przywitał przybyłych, Mariusza Zalewskiego 
Przewodniczącego Zarządu, Z-cę Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Panią 
Kierownik  Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała,  Pani i Panów radnych  Dzielnicy. 
 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 
 

2.Przedstawienie porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad jak został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 
Zmian nie zgłoszono. 

 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
 
                                               3.Podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska 

 
1/ Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy  opinii o 

projekcie uchwały w sprawie Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło ,energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Miasta Zielona Góra-druk nr 39. Następnie  Przewodniczący Rady Dzielnicy  odczytał  

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że w związku z tym, że wszystkie projekty uchwał 

były omawiane na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji, gdzie uzyskały pozytywną opinię proszę 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki- 

powiedział że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i  Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz- 

powiedział że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 



Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki, powiedział że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał ,kto jest za przyjęciem uchwały. 

 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr  V. 39. 2015. 

 
2/ Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy  opinii o 

projekcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Zielonej Górze-druk nr 40. Przewodniczący Rady 
Dzielnicy  odczytał projekt uchwały i oświadczył że tak jak poprzedni projekt był on dzisiaj omówiony na 
posiedzeniu wspólnym Komisji, w związku  z tym  proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie 
opinii Komisji. 
 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki- 

powiedział że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz- powiedział 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki, powiedział że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał ,kto jest za przyjęciem uchwały. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr  V. 40. 2015. 

 

Radny Tadeusz Borek- powiedział, że na jednej z poprzednich Sesji spytał, kiedy zostanie usunięty z 

dróg piasek pozostały po zimie. Do tej pory nadal nic nie zostało w tej sprawie zrobione. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił, aby radny potraktował zapytanie jako interpelacje i złożył ją na 

piśmie. 

 
Na tym  zakończono obrady o godz.16.20 
. 
 
Protokołowała                         Sekretarz  Obrad             Przewodniczący 
        Rady Dzielnicy Nowe  Miasto 
……………                           ………………….                                 …………………… 
Ewa Fogiel                         Marek Karwacki             Zenon Rabęda 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


